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صفحه مدیرعامل آبفا شیراز :

شبکه و خط انتقال آب شیراز در حال افزایش است

رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: 
انتقال آب وجود  در کلان شهر شیراز ۶۸۵۵ کیلومتر شبکه و خط 
دارد که این میزان با توجه به افزایش جمعیت و گسترده شدن شهر 

در حال افزایش است.
آموزش  و  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به    
پوشش به  تأکید  با  بهروزی  بهمن  شیراز  آبفا  شرکت   همگانی 

 ۱۰۰ درصدی مردم شیراز به شبکه آب اذعان داشت: از این مقدار 
۶۱۱۸ کیلومتر به شبکه توزیع آب و ۷۳۷ کیلومتر به خط انتقال آب 

اختصاص دارد.
کیلومتر   ۲۱ ۱۴۰۳ حدود  سال  اول  چهارماهه  در  داشت:  ابراز  وی 
شده  اجرا  شیراز  شهرستان  سطح  در  آب  انتقال  خط  و   شبکه 

است.

رئیس ستاد نظارت بر خدمات اربعین شهرداری در شهر شیراز: 

آغاز ارائه خدمات رسانی به زوار اربعین حسینی 

در ورودی و خروجی های شهر شیراز 
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خبـر

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس تاکید کرد؛

 ضرورت انجام مشاوره قبل از صدور 
جواز تأسیس صنایع به متقاضیان

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان فارس:

حفظ پایداری شبکه برق 
در گرمترین روزهای سال با همراهی مردم

در آیین تجلیل از دبیران و اعضای کمیسیون عالی معاملات شهرداری شیراز مطرح شد؛

معاملات  عالی  کمیسیون  اعضای  و  دبیران  از  تجلیل  آیین  در 
شهر  کلیددار  به عنوان  شهری  مدیریت  صیانت  بر  شیراز  شهرداری 
از امانت مردم و بیت المال و نقش ویژه این کمیسیون در سازندگی 

این کلان شهر تأکید شد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، محمدحسن اسدی در آیین تجلیل از اعضای کمیسیون عالی 
اینکه کسب درآمد و هزینه کرد  بابیان  معاملات شهرداری شیراز 
در مدیریت شهری امری سخت است، اظهار کرد: علاوه بر کسب 
درآمد که خود به سختی انجام و کاری تخصصی است، هزینه کرد و 
خرج کردن هم کاری سخت و تخصصی است که باید طبق قانون و 

آیین نامه های مالی این کار انجام شود.
این مقام ارشد شهرداری شیراز که روند تشکیل و برگزاری کمیسیون 

عالی معاملات را برمی شمرد، به حفظ بیت المال تأکید ویژه کرد.
ما  گفت:  است،  شهر  کلیددار  شهری  مدیریت  اینکه  بابیان  وی 
به عنوان کلیدداران شهر وظیفه صیانت و حراست از امانت مردم و 

بیت المال را داریم.
اسلامی  ناظر شورای  افسانه خواست خدایی  از  قدردانی  اسدی ضمن 
اعضای آن گفت: سال ۱۴۰۲  و  معاملات  عالی  شهر در کمیسیون 
حجم کار در این کمیسیون نسبت به سال قبل آن دو برابر شده و 

این جای تقدیر دارد.
دیگر  کمیسیون های  با  کمیسیون  این  در  کار  اینکه  بابیان  وی 
متفاوت است، گفت: اما این کمیسیون کاری به شدت سنگین دارد.

افسانه خواست خدایی عضو ناظر شورای اسلامی در کمیسیون عالی 
معاملات شهرداری شیراز که تقدیر از دبیران و اعضای این کمیسیون 
را با توجه به تلاش بی وقفه و تعهدشان در راستای حفظ منافع شهر 
آیین  این  در  نیز  بود،  داده  پیشنهاد  شیراز  شهردار  به  شهروندان  و 
اظهار کرد: بی شک تعدد معاملات این کمیسیون نشان دهنده تلاش 
بی وقفه و مستمر مدیریت شهری است، منتها چگونگی عملکرد این 
شهروندان  و  شهر  عمومی  اموال  و  منافع  از  حفاظت  در  کمیسیون 
موضوعی بسیار با اهمیت است که با نظارت بر آن کمیسیون، در 

اعضای این کمیسیون و دبیران آن محرز است.
وی تصریح کرد: اگر امروز شاهد تبدیل کلان شهر شیراز به یک 
به عنوان  کمیسیون  این  نقش  قطعاً  هستیم،  عمرانی  بزرگ  کارگاه 
یکی از ارکان اصلی نظارتی و اجرای معاملات عالی با پیمانکاران 

نقش غیرقابل انکاری است.
تلاش  بر  تأکید  با  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  حقوقدان  عضو  این 
قطع  فساد و  از هرگونه  بر جلوگیری  مبتنی  این کمیسیون  اعضای 
ایادی پنهان بیان کرد: با توجه بحث نظارتی که در یکسال گذشته 

انجام شده است، بی شک در موارد معاملات عالی متعدد، دقت نظر، 
هوشیاری و تجربه اعضا و دبیران این کمیسیون موجب حفظ حقوق 

و اموال شهر، شهروندان و بیت المال شده است.
قامت  در  اسدی  محمدحسن  مدیریت  بر  تصریح  با  خواست خدایی 
شهردار شیراز از تلاش بی وقفه و مستمر وی و خدمتگزاری صادقانه 
اعضای کمیسیون معاملات شهرداری، مدیران و کارکنان شهرداری 

در آبادانی این کلان شهر تشکر و قدردانی کرد.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز نیز بابیان اینکه عمده معاملات 
شهرداری در این کمیسیون انجام می شود، به افزایش چشمگیر این 
معاملات اشاره کرد و گفت: تمامی فعالیت ها و تلاش هایی که در 
این کمیسیون انجام می شود، بر این است تا بتوان نسبت به تکلیف 

شورای اسلامی شهر در تحقق بودجه عمل کرد.
این  در  معاملات  انجام  مقایسه ای  آمار  به  اسماعیلی  حمیدرضا 
در  مزایدات  و  مناقصات  کل  تعداد  گفت:  و  پرداخت  کمیسیون 
کمیسیون عالی معاملات شهرداری شیراز در سال ۱۴۰۱، ۸۲۱ مورد 
با جمع مبلغ قرارداد بالغ بر ۳۴ هزار میلیارد ریال بوده که این موضوع 
در سال ۱۴۰۲ به ۱۲۱۴ مورد و جمع مبلغ قراردادی بالغ بر ۸۱ هزار 

میلیارد ریال افزایش یافته است.
وی با اشاره به تحقق ۱۰۳ درصدی بودجه درآمدی شهرداری در سال 
نشان  موضوع  این  گفت:  هزینه ای،  بودجه  درصدی   ۹۷.۵ و   ۱۴۰۲

می دهد که شهرداری در مسیر خوبی پیش رفته است.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز بیان کرد: در سنوات گذشته 
بیشتر  تعداد جلسات کمیسیون عالی معاملات در ماه به چند جلسه 
انتهای  برگزار نمی شد، اما به هفته ای سه جلسه رسید و در ماه های 

سال تا هفته ای ۴ جلسه هم برگزار شد.
وی رشد بودجه و درآمد را نشان از عزم جزم شهرداری شیراز در 
این شهر  درایت سکاندار  با  شایسته شهروندان  بهتر  ساختن شهری 

دانست.

شهردار منطقه یازده شیراز خبر داد؛

257 میلیارد تومان اعتبار برای پروژه های 
عمرانی در سال جاری

در یکصد و هفتادمین جلسه شورای آموزش و پرورش فارس تصویب شد؛

تغییر نحوه توزیع سرانه  مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: 
و  برخوردار  کم  مدارس  در  مالی  تقویت  رویکرد  با  مدارس  مالی 

محروم روستایی در دستور کار آموزش و پرورش قرار می گیرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
آموزش و پرورش فارس؛ فرشید قاسمی در یکصد و هفتادمین جلسه 
هزار   ۹۴۰ از  بیش  کرد:  اظهار  استان،  پرورش  و  آموزش  شورای 
همان  یا  مهر  پروژه  و  داریم  معلم  هزار   ۶۰ از  بیش  و  دانش آموز 
بازگشایی مدارس امسال را با شعار، »اول شهریور، اول مهر است« 

دنبال می کنیم.
باید  این شعار  اساس  بر  فارس گفت:  مدیرکل آموزش و پرورش 
تمامی زیرساخت های بازگشایی مدارس در ابتدای شهریورماه، مهیا 
استان  مدارس  را در  نقصی  باشکوه و کم  مهرماه  اول  تا  باشد  شده 

داشته باشیم.
قاسمی افزود: تسریع در نقل و انتقالات معلمان، پرداخت حق التدریس 
دانشگاه  آخر  سال  معلمان  دانشجو  از  استفاده  و  شاغل  و  بازنشسته 
فرهنگیان چهار راهکاری است که برای جبران کمبود نیروی انسانی 

در اول مهرماه پیشنهاد شده است.
قاسمی تصریح کرد: در حیطه عمرانی، تعداد ۶۳۹ پروژه نیمه تمام 
و ۴۳ پروژه بالای ۹۵ درصد و ۲۱۰ پروژه بالای ۸۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی داریم که قرار شد ۴۳ پروژه ۹۵ درصد پیشرفت فیزیکی به 

بالا تکمیل و به بهره برداری برسد.
ضریب  درخصوص  داد:  ادامه  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
یافته  تخصیص  سرانه  درصد   ۷۰ حداقل  دانش آموزی،  سرانه  توزیع 

مدارس  به حساب  واریز و ۳۰ درصد  برخوردار  مدارس  به حساب 
نهایی و...،  امتحانات  نیازمند توجه، مجری  کم برخوردار، روستایی 

واریز شود.
وی گفت: ضریب توزیع سرانه دانش آموزی، تغییر و میزان سهم بری 
هر دانش در هر مقطع متفاوت باشد و به منظور پوشش هزینه های 
مدارس کمتر از ۵۰ دانش آموز، سرانه واریزی به این نوع مدارس، 

معادل ۵۰ دانش آموز باشد.
اندازی  راه  کربلا  در  حسینی  اربعین  در  را  موکبی  افزود:  قاسمی 
کردیم و همچنین گروه های مختلف دانش آموزی و فرهنگیان را به 

کشور عراق و مراسم اربعین اعزام می کنیم.
هستند  مجاز  مدارس  گفت:  فارس  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
حداکثر تا ده درصد دانش آموزان خود را از اتباع خارجی پذیرش 
کنند در غیر این صورت، پذیرش بالای ده درصد اتباع در مدارس 
تخلف است البته یک مدرسه می توانند، صدرصد دانش آموزانش از 

اتباع خارجی باشند.

در راستای ایجاد گفتمان مشترک ملی وحدت نظر در مسیر تدوین سند 
راهبرد ملیّ پیشرفت صنعتی و ارتقای زنجیره های ارزش راهبردی و با 
رویکرد توصیف جایگاه برندسازی ملیّ در صنایع منتخب و پیشران و 
نقش آن در تقویت و ارتقاء سهم جمهوری اسلامی ایران در زنجیره های 
ارزش منطقه ای و جهانی، »مجمع جهانی دیپلماسی برند« به ریاست علی 
آبادی وزیر صنعت، معدن و تجارت و با حضور دیپلمات ها، سفرا و 
نمایندگان سازمان های بین المللی و با مشارکت نهادهای حکمرانی نظام 
اقتصادی کشور، نمایندگان کشورهای مختلف، مراکز علمی دانشگاهی 
اندیشگاهی و تشکل های معتبر ملی و با حضور دکتر شاهمیرزایی  و 
معاون وزیر نفت در تاریخ ۲۳ مرداد ۱۴۰۳ در محل مرکز همایش های 

بین المللی صدا و سیمای جمهوری اسلامی ایران برگزار شد.
برندهای  از  یکی  عنوان  به  مجمع  این  در  شیراز  پتروشیمی  شرکت 

شناخته شده در کشور و صنعت پتروشیمی معرفی شد.
این کنگره فرصتی جهت تبادل تجارب کشورهای موفق در برندسازی 
و  فناوری  صادراتی،  صنعتی،  مشترک  ظرفیت های  شناسایی  و  ملی 
نوآوری ایران و سایر دولت و ملت ها فراهم آورد و با دعوت هدفمند 
از دیپلمات ها، سفرا و نمایندگان سازمان های بین المللی مستقر در ایران 
و نیز نهادهای حکمرانی و مدنی متولی تولید، صنعت، تجارت، اقتصاد، 

انرژی، دیپلماسی و فناوری، مسیر هم افزایی و ارتباطات سازنده میان 
ایشان با مدیران سازمان های برتر صنعت و اقتصاد ایران را تسهیل نمود.

لازم به توضیح است این رویداد پیش از تصویب سند سیاست صنعتی 
جمهوری اسلامی ایران در برنامه هفتم توسعه، با جامعه نخبگانی صنعت 
و اقتصاد کشور در سه محور ادبیات مشترک بررسی فرصت های ایجاد 
نظام حکمرانی مشوق برندسازی ملی و ایجاد نام های تجاری تجمعی در 
توسعه  و  ترویج  "کمیته  ایجاد  امکان سنجی  بازارهای هدف صادراتی، 
برند ملی ایران"، تبیین فرصت های توانمندسازی صنعتی ایران از طریق 

تقویت دیپلماسی اقتصادی و دیپلماسی همسایگی برگزار شد.


